
Zápis ze schůze třídních důvěrníků  

konané dne 31. 10. 2023 

 

Přítomni: dle prezenční listiny, Mgr. Věra Kroutilová, Mgr., MgA. Marcela Doubková, 

PhDr. Ing. Olga Komínková 

 

1. Úvodem byly členům představeny základní principy a funkce spolku – výběr příspěvků od 

rodičů všech žáků školy, pravidelné příspěvky na dopravné na lyžařské kurzy a exkurze. 

Spolek již každoročně pořádá karneval na ledě a letní jarmark. Výtěžek z těchto akcí je také 

použit na dopravné, případně na dovybavení školy.  

 

2. Stávající předsedkyně spolku Ing. Markéta Lavická je třídním důvěrníkem 9.D, takže 

v tomto školním roce končí a je třeba najít novou předsedkyni nebo předsedu. 

 

3. Novou předsedkyní spolku byla všemi přítomnými zvolena paní Jana Jelínková. 

Od 1.1.2024 budou společně se stávající předsedkyní podnikat formální kroky k přepisu 

u Obchodního soudu. 

 

4. Stav účtu spolku ke dni 31.10.2023: 57.746 Kč 

 

5. Paní ředitelka podala informace o novinkách ve školním roce 2023/2024. Škola je zapojena 

do projektu OP JAK „Šablony pro MŠ a ZŠ I“, proběhne obnova webových stránek školy. 

Rodiče byli varováni před škodlivým obsahem na sociálních sítích. K tomuto tématu 

proběhla diskuse. 

 

6. Vedení školy navrhuje spolku uhradit multilicenci výukového programu DidaktaCZ. Tento 

program by pak mohli zdarma k domácí přípravě používat všichni žáci školy. 

Mgr. Plucková prověří kvalitu. 

 

7. Příjmové složky fondu spolku ve školním roce 2023/2024: 

 

- Příspěvky rodičů ve výši 250 Kč za žáka na celý školní rok 

- Výtěžek z karnevalu na ledě  

- Výtěžek ze letního jarmarku 

 

8. Přítomní schválili plánované výdaje na školní rok 2023/2024 dle tabulky v příloze. 

 

 



 

9. Doporučení třídních důvěrníků – větší informovanost o činnostech spolku:  

 

- Zvážit informační článek do Zpravodaje 

- Opět lístek pro rodiče 

- Informace v bakalářích 

 

   

Zapsaly: Linhartová, Lavická  

Ověřila: Jelínková 

 

 

 

 

 

 

 

 


